



Referat af Bestyrelsesmøde i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Tirsdag d. 19. marts 2024
Tidspunkt:	Kl. 16.30-20.00
Adresse:	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Maria Rafn, Dennis Bugge
Gæst:	Trænere Rikke Sørensen og Callie Lassen
Afbud:	Maria Rafn
Ordstyrer:	Sanne Præstgaard Larsen
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Præsentation og konstituering af ny Bestyrelse samt orientering om tavshedspligt.

- *Bestyrelsen har konstitueret sig og har orienteret om tavshedspligt.*
- *Ny suppleant Maria som var fraværende vil blive informeret nærmere vedr. Bestyrelsens tavshedspligt på næstkommende møde.*
- *På næste møde skal også orienteres vedr. overholdelse af GDPR. på Bestyrelsens sociale medier.*

2. Godkendelse af vedtægter med aftalte rettelser til foreslåede vedtægtsændringer.

- *Vedtægter med på generalforsamling aftalte rettelser til foreslåede ændringer er godkendt af Bestyrelsen og udsendes sammen med referat af generalforsamling.*

3. Gennemsigtighed, kommunikation og ordentlighed internt i Bestyrelsen og udadtil.

- *Bestyrelsen ønsker at holde en ordentlig tone i kommunikation både mundtligt og på skrift såvel internt i Bestyrelsen som udadtil.*
- *Status på økonomi og restancer skal være faste punkter på Bestyrelsens dagsorden fremadrettet.*

4. Forslag til trænere om mulige BR for de hold der mangler.

- *Sanne overtager rollen som BR for Youth 2 og Mini 3.*

- *Lotte bliver BR for det nye hold Cheer og leg.*

5. Planlægning af mødedatoer for 2024.

- *Bestyrelsen har aftalt at holde møde fast den første tirsdag i hver måned. Falder denne i en ferie aftales en anden dag for det pågældende møde. Næste møde afholdes tirsdag d. 2/4.*
- *Hvis der løbende er indkomne punkter som ikke kan vente til næste månedlige møde, indkaldes til ekstraordinært møde.*

6. Afklaring vedr. salg af sløjfer og bagtags til Seniors generalprøve og generelt.

- *Lotte og Vivi har indtil videre selv doneret flere beløb fra deres salg af sløjfer, nøgleringe og bagtags til forskellige formål i klubben.*
- *Bestyrelsen har besluttet, at fremadrettet skal fast 10% af privat salget af sløjfer, nøgleringe, bagtags og evt. andet doneres til forskellige formål klubben, hvis man ønsker at sælge noget i en bod til generalprøver, sommer- og julefester og lignende. Dette for at gøre reglerne ens for alle udbydere og at skabe gennemsigtighed for dem der evt. køber noget for at støtte klubben.*
- *Bestyrelsen har besluttet, at salget som udgangspunkt kun må foregå fysisk i hallen, for at undgå, at vores Facebook grupper oversvømmer i salgsopslag.*
- *Det er tidligere besluttet, at Bestyrelsen skal godkende alt, hvad der udbydes privat i klub regi uanset om det er med klub-/holdnavn eller ej, og at der ikke må produceres og/eller udbydes produkter privat i klub regi med andre forbunds eller klubbers logoer/konkurrence logoer eller direkte efterligning heraf.*

7. Mulighed for JAM logo på cheermom sweatshirt?

- *Bestyrelsen har godkendt, at Lotte udbyder en sweatshirt med cheermom design i rhinsten og med JAM logo.*
- *Bestyrelsen har besluttet at klubben også skal udbyde nogle billigere t-shirts og sweatshirts med cheermom og cheerdad tryk med JAM logo.*
- *Dennis spørger Celine, om hun evt. kan komme med forslag til tryk design.*

8. Lukket punkt

9. Lukket punkt

10. Lukket punkt

11. Lukket punkt

12. Lukket punkt – Evt.

- *Ingen punkter*

13. Forretningsorden i Bestyrelsen.

- *Sanne laver et udkast til en ny intern forretningsorden for Bestyrelsen med de ting som er aftalt internt mht. faste punkter til dagsorden, mødefrekvens godkendelse og udsendelse af referater mv. i overensstemmelse med klubbens vedtægter.*

14. Opgave oversigt/fordeling.

- *Der skal kigges på fordeling og omfordeling af nogle opgaver i den ny Bestyrelse.*
- *Sanne sørger for indberetning til Fritidsportal pr. 1/4*
- *Bestyrelsen ønsker at der fremadrettet som fast procedure skal laves et fælles opslag for alle hold på JAM's Facebook og Instagram profil efter konkurrencer, hvor der skrives om placeringer og ros til alle hold og trænere for deres indsats. Vi skal finde ud af, hvem der kan tage denne opgave.*
- *Bestyrelsen ønsker ligeledes at der fast skrives et indlæg til Kanal Frederikshavn efter konkurrencer og at finde en som vil tage denne opgave.*
- *Der kigges videre på opgaveoversigt i klubben og opgavefordeling i Bestyrelsen og klubben på næste møde.*

15. Holdsport opgaver – Indmeldelse og håndtering af restancer mv.

- *Sanne overtager rollen som Administrator på Holdsport.*
- *Sanne laver fremadrettet oversigt over restancer månedligt til gennemgang på Bestyrelsesmøde.*
- *Dennis Bugge har tilbudt at være med ind over Holdsport på sidelinjen. Vi kigger videre på opgavefordeling på næste møde.*
- *Det er som udgangspunkt trænere der skal hjælpe med spørgsmål vedr. indmeldelse via Holdsport. Hvis der er noget de ikke kan svare på/hjælpe med henvises til Sanne.*
- *Der skal planlægges instruktion i Holdsport for de trænere som har behov.*
- *Indmeldelse sker via vores hjemmeside, hvor der er link til Holdsport til alle hold og man skal downloade Holdsport app på telefon og logge ind på sin profil.*

16. Kan vi bevilge sæson t-shirts til nye udøvere der starter nu?

- *Bestyrelsen har besluttet, at der bevilges sæson t-shirts til de nye udøvere som indmeldes nu i forbindelse med gratis prøvetrænings periode. Herefter lukkes for bevilling, da Peiter skal bestille mindst 10 tryk hjem ad gangen, hvilket gør, at det vil blive for dyrt for en enkelt t-shirt.*

17. Medaljer til opvisningshold og hold som vinder placeringer til Spring- og Julecup?

- *Det er Bestyrelsens vurdering, at det generelt kun er opvisningsholdene der finder glæde ved at få en medalje som klubben selv får lavet ved deltagelse i Jule- og Spring Cup, hvor DAFF ikke uddeler medaljer, ligesom til DM.*
- *Konkurrence hold som får placeringer til konkurrencer får en fælles pokal fra DAFF ved placering ved. Jule- og Spring Cup og medaljer fra DAFF ved placering til DM.*

18. Overrækkelse af donation fra Spar Nord Fonden til indkøb af flere nye måtter.

- *Rikke aftaler med Spar Nord Fonden, at de kommer og overrækker donation på 15.000 kr. til vores generalprøve til DM, hvor der tages et billede til reklame til lokale aviser.*

19. Status og planlægning vedr. Rødspættecup

- *Lotte har fået forslag fra Rødspætte Cup om at sælge bl.a. chips, chokoladepbarer, gifler, Haribo slikposer, sodavand, Faxe Kondi Booster, kop nudler, toast, pizzasnegle og pølsehorn i skolebod.*
- *Tonny er i gang med at søge tilbud på og donationer af varer. Der er doneret nogle juice, sodavand, små chips poser, små kakao og slikkepinde fra Dagrofa og Coop.*
- *Dennis hører DAFF om mulighed for lån af kortbetalingsautomat.*
- *Tonny forespørger om lån af pantspande i Arena Nord.*
- *Dennis og Lotte skal til infomøde onsdag d. 27/3 kl. 17. i Arena Nord.*
- *Lotte laver en seddel på de ting man skal huske, når man er på tidstager- og skolevagt.*
- *Tonny laver prisliste til skolebod.*
- *Af brandhensyn må der ikke benyttes toastjern, elkedler mv. i klasselokaler, så dette er forbeholdt køkken/skolebod.*

20. Ønske fra udøvere ang. mulighed for mere tumblingtræning, selvom man ikke tumbler i rutine.

- *Flere udøvere ønsker at lære mere/forbedre deres tumbling, men føler det er svært at udvikle sig, når de ikke øver nok tumbling op til konkurrencer, fordi der er mest fokus på rutinen og tumbling for dem som skal tumble i rutinen.*

- *Bestyrelsen ønsker at finde en løsning på tilstrækkelig tumbling træning med mulighed for flere for udvikling og at undersøge muligheder.*

21. Ønsker om mere fokus på alle hold i klubben.

- *Bestyrelsen er OBS på at vi fremadrettet skal være mere opmærksomme herpå.*
- *Videre drøftelse om muligheder herfor, er udsat til næste møde.*

22. Bestilling af holdsløjfer til nye udøvere.

- *Det er trænerne som sørger for at bestille holdsløjfer til nye udøvere ved Lotte og det fungerer fint.*

23. Ting vi skal ændre/forbedre/huske til næste konkurrence.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

24. Procedure vedr. sygesikringsbevis til konkurrencer.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

25. Punkter som skal tilføjes med ansvarlige på skabelon til opgaveoversigt til konkurrencer.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

26. DM i Århus, deltagelse af fotograf, transport overnatning mv.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

27. Skabelon til opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

28. Tårs Camp, trænerdækning mv.

- *Punktet er udsat til næste møde.*

29. Deltagelse i næste Åben Arena.

- *Der er ikke kommet ny dato for næste Åben Arena.*

30. Dato for fællestur til Jump'n fun.

- *Foreslået dato falder sammen med sommerfest. Tonny melder retur med nyt forslag til dato.*

31. Oprettelse af nye JAM mails – Hvor mange?

- *Der er behov for oprettelse af 4 JAM mailadresser.*

32. Mulighed for at blive passivt medlem af klubben.

- *I henhold til vedtægter er der mulighed for at have passive medlemmer, men pris for passivt medlemskab kræver afstemning omkring på en generalforsamling.*

33. Evt.

- *Senior træner har forespurgt på om klubben vil betale for træning og evt. tilskud til transport til træningssted til Senior i USA mens de er afsted, da det er for længe at gå uden træning op til konkurrencen. Bestyrelsen har brug for på næste møde at drøfte og tage stilling til om der skal laves nogle faste retningslinjer for tilskud ved udenlandsrejser før der tages stilling til dette.*

